



**THE ROYAL HERALDRY SOCIETY OF CANADA
LA SOCIÉTÉ ROYALE HÉRALDIQUE DU CANADA**

P.O. Box/ Case Postale 8128, Terminal/ Succursale T, Ottawa, Ontario K1G 3H9
Website: www.heraldry.ca

The Royal Heraldry Society of Canada was founded in Ottawa in 1966 to achieve several goals, among which were the promotion of the study of heraldic matters on all educational levels, from primary to post-doctoral, and the publication of new research, analysis, and criticism in the multidisciplinary field of heraldic studies. This peer-reviewed journal was founded to contribute to both of these goals on the highest levels of expertise and scholarship.

La Société royale héraldique du Canada s'est établie à Ottawa en 1966 avec plusieurs buts, parmi lesquels la promotion des études des matières héraldiques à tout niveau d'éducation, du primaire à l'académique, et la publication des recherches nouvelles, analyses, et critiques dans le champ pluridisciplinaire d'études héraldiques. Cette revue a été établi pour contribuer à ces deux buts aux niveaux savants ou académiques.